
Grundejerforeningen Ore Strandpark

E-mail: post@orestrandpark.dk  •  Hjemmeside: www.orestrandpark.dk

Referat af bestyrelsesmøde nr. 71.
Søndag d. 22-9-2024 kl. 10.00

Dagsorden 
1. Velkommen til den nye bestyrelse – en kort præsentation af hver enkelt
2. Underskrift af referater
3. Tilbageblik på generalforsamlingen
3,5 Kort information fra kassereren
4. Sager til behandling:

4.1. Bestyrelsesoversigt
4.2. Årsplan
4.3. Tovholderoversigt
4.4. Optagning af badestiger – bænke til vinterposition (gerne før oktober, hvor vandet er koldt)
4.5. Det grønne område

5. Eventuelt.
6. Næste møde

Ad. 1. Merete bød velkommen til den nye suppleant, hvorefter bestyrelsen præsenterede sig.

Ad. 2. Underskrift af referater blev udsat til næste møde.

Ad. 3. Generalforsamlingen forløb som forventet i god ro og orden. Der var kun mødt få parceller 
op foruden bestyrelsen, suppleanter og dirigent. Vi antager, at det skyldes, at der ikke var 
kontroversielle sager på dagsordenen.

Ad. 3,5. Kassereren bemærkede at der ikke har været meget bevægelse på foreningens konto 
siden sidst, og meddelte, at der snart udsendes kontingentopkrævninger.
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Ad. 4.1. Bestyrelsesoversigten blev revideret i forhold til formand, næstformand og ny suppleant. 
Endvidere er kontaktlisten til det nedlagte broudvalget fjernet. 
Vi har pt. fem hjerteløbere. Staben kan udvides i forbindelse med et evt. kommende kursus.

Ad. 4.2. Årsplanen, som er bestyrelsens arbejdskalender, blev revideret i forhold til kommende 
møder, aktiviteter og udsendelser.

Ad. 4.3. Tovholderoversigten, som beskriver bestyrelsens interne fordeling af ansvarsområder, er 
revideret.

Ad. 4.4. Det aftaltes at tage to af badestigerne op efter mødet og at lade bænkene på det flade 
område stå og lade broflagene hænge til efter efterårsferien.

Ad. 4.5. Den vilde eng på fællesarealet blev drøftet. Det blev aftalt, at den klippes ned snarest. Der 
har været givet udtryk for delte meninger om engens udseende hen over sommeren. Hvordan 
engen skal tage sig ud, tages op på et kommende møde.
 
Sommerens manglende støvbinding blev drøftet. I et kommende nyhedsbrev vil vi spørge 
nærmere ind til grundejernes oplevelser. 

Ad. 5. Vand i haverne syd for cykelruten blev drøftet. Bestyrelsen vil holde fokus på, om 
problemet er tilbagevendende og vil evt. undersøge muligheder for bortledning.
Arbejdsplatformen (flåden), som har været anvendt under renoveringen, er trods mange 
telefoniske henvendelser ikke fjernet fra stranden. Kim skriver til firmaet om at få fjernet den. 

Ad. 6. Næste møde afholdes 24. november.

Referent: Kim Urban Christiansen

Merete Rønde Skipper-Pedersen Tony Hoffmann 

Ditte-Marie Rønde Kinger Michael Vitting
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